
 

Generalforsamling tirsdag d. 25 marts 2014 

 

Til stede var alle fra bestyrelsen, 

samt ca. 40 menige medlemmer. 

 

Dagsordenen: 

 

1: Valg af dirigent. Formanden Jan Mathiesen bød velkommen til de mange fremmødte, og 

foreslog Palle Lund som dirigent. Palle takkede for valget, og konstaterede at generalforsamlingen 

var varslet rettidigt. Herefter blev dagsordenen gennemgået. 

 

2. Formand aflægger beretning. 
Formanden aflagde beretning. Beretningen kan læses på hjemmesiden. 

Efterfølgende kom der enkelte kommentarer til beretningen. 

Disse kommentarer tog formanden til efterretning og ville notere dette på den revideret beretning. 

Formandens beretning blev derefter godkendt. 

 

3. Aflæggelse af revideret regnskab. 
Lisbeth gennemgik regnskabet.  

Der blev stillet spørgsmål til regnskabet og herefter uddybede Lisbeth det. 

- Der er 230 medlemmer og 30 har endnu ikke betalt. 

- Hvad er mindre anskaffelser? : der er købt 2 nye flag. 

- Kontingent til hvad?  Der betaltes kontingent til DGI. 

- Løbearrangementer! Der kom et forslag til annoncer:  Måske kan foreningen kontakte lokalavisen, 

de kommer først med historien og vi får PR. Det har foreningen gjort før, men bestyrelsen har ikke 

tidligere haft gode erfaringer med det. 

-Lager regulering, hvad er det?  bliver d.d. nedskrevet, da løbetøjet bliver solgt efter 

generalforsamlingen. 

Hvorfor er Edb udgifter steget? Der betaltes abonnement for foreningens domæne. 

Regnskabet blev herefter godkendt. 

 

4. Behandling af indkomne forslag. 
Der er ikke indkommet forslag. 

 

5 Fastsættelse af kontingent. 

Formanden oplyser at ved sidste års Generalforsamlingen den 20. marts 2013, blev det besluttet, at  

kontingentet skulle stige fra 2014 med 50kr. Det blev besluttet, at kontingent skulle forblive 

udændret, dvs. 350kr for aktive medlemmer og 175kr for passive medlemmer.   

 

6. Valg af bestyrelse 
I følge vores vedtægter er følgende på valg: 

Formand:          Jan Mathiesen   Modtager genvalg. 

Sekretær:  Maneka Qvarfort Nielsen Modtager genvalg. 

Supleant:  Jannie Petersen  Modtager genvalg. 

Supleant:  Henrik Lang   Modtager genvalg. 

Revisor:  Palle Lund 

Revisor suppleant Jesper Grønbek 

 



Jan Mathiesen blev genvagt. 

Maneka Qvarfort Nielsen blev genvagt. 

Jannie Petersen blev genvagt. 

Henrik Lang blev genvagt. 

Palle Lund blev genvalgt. 

 

Da Jesper Grønbek ikke havde indgivet ønsker om genvalg, blev Solveig Rasmussen valgt som 

revisor suppleant. 

 

7: Eventuelt. 
Hvornår kommer der nye trøjer med hold nr. på?  

Søren Tougaard oplyste, at bogstaverne ikke kan sidde fast.  

 

Kan vi overveje ens trøjer der kan bruges til alle udenlandske løb, feks. ligesom den fra Tallin?           

Dette kan godt lade sig gøre. Nogle synes det er en god ide, andre synes det er sjovt med en ny                               

hver gang. 

 

 Der blev knyttet en konstruktiv kritik til trøjen til Amsterdam. Dette skal gøres ordentlig, der 

henvises til det hollandske flag vendte forkert. Bestyrelsen sagde, det var uheldig og mange havde 

ellers tjekket det igennem inden tryk. 

 

 Der er klager fra andre brugere af Frederikssund Hallen. Ofte står klubbens medlemmerne lige 

foran hal-døren. Medlemmerne skal trækkes væk fra døren, når vi står ude såvel inde. 

 

 Der tales om hvorfor nogle melder sig ud af klubben. Der var en del medlemmer der meldte sig ud 

i 2013. Et medlem foreslog, at der evt. kan udarbejdes et spørgeskema til dem der melder sig ud, 

som så kan udleves til dem.  Dette forslag blev drøftet i bestyrelsen og der blev fra bestyrelsens side 

konkluderet, at der skal være en handlingsplan for tilbagemeldinger, eller vil det være tidspilde. 

 

 Skal der annonceres på begynderhold i avisen? Formanden sagde der skal først være instruktører, 

inden begynderholdet bliver en realitet .  

 

 Nogle mellemmer  synes at klubbens testløb, skal  ligge skiftesvis tirsdag/torsdag. Så har alle en 

mulighed for at deltage. 

 Et medlem ytrede mening om, at det er hårdt at testløbene skal ligge efter store løb. Kan dette 

ændres. Bestyrelsen skal kigge på dette. Formanden oplyste, at der er ca 15 -20 medlemmer, der 

deltager i testløbene hver gang.  

 

Valg eller genvalg til aktivitets udvalg. 

Bestående af Torben Hansen, Lisbeth Vinter, Helle Bertram samt Lars Juul. De nævnte vil gerne 

forsætte.  

Der blev spurgt om flere vi deltage i aktivitets udvalget. Peter Nagel vil gerne.  

 

Udvalget består nu af 5 medlemmer. 

Torben Hansen, Lisbeth Vinter, Helle Bertram, Lars Juul og Peter Nagel. 

 

Afrundning. 

Palle Lund afrundede Generalforsamlingen ved at takke for god ro og orden. 

Formanden takkede Palle for hans rolle som dirigent. 

 

 

Referent: Maneka Qvarfort Nielsen ____________             Dirigent: Palle Lund_____________ 


